
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľubica, Školská 1, Ľubica  

dňa 09.10.2019 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Úvod a privítanie 

2. Privítanie nových členov Rady školy a určenie zapisovateľa 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti 

4. Inovovaný Školský vzdelávací program 

5. Výchovný program CVČ 

6. Plán zasadnutia Rady školy na rok 2019/2020 

7. Rôzne 

8. Poďakovanie a záver 

 

Priebeh zasadnutia: 

1. Predsedníčka Rady školy (ďalej len „RŠ“) p. Šimoňáková otvorila zasadnutie RŠ. 

2. Predsedníčka privítala prítomných i nových členov RŠ a oboznámila ich s programom 

stretnutia. Nasledovala voľba zapisovateľa. Za zapisovateľku bola navrhnutá a následne 

aj zvolená p. Česanková. 

3. Riaditeľka školy p. Fedorová oboznámila RŠ so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019. 

P. Špirko sa v diskusii zaujímal o situáciu s kosením trávy na školskom ihrisku v letných 

mesiacoch. P. Peregrín za zaujímal o výšku nových šatňových skriniek, ktoré používajú 

prváci a pomoci pri vešaní vetroviek na háčik v skrinke. P. Harabín sa informoval 

o efetkivite kamerového systému, ktorý bol inštalovaný v areáli školy. Riaditeľka 

potvrdila zlepšenie stavu, tým že už nedochádza k poškodzovaniu majetku školy a 

areálu.  

Prítomní sa ďalej zaujímali o technický stav strechy školy a strechy nad traktom 

telocviční a bazéna. Obe sú v nevyhovujúcom stave a do školy zateká, pričom strecha 

nad telocvičňami a bazénom je v havaríjnom stave.   

Materál Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

školský rok 2018/2019, bol RŠ schválený bez pripomienok. 

4. Pani riaditeľka Fedorová prezentovala novinky v Inovovanom Školskom programe 

a predstavila ako sa zmeny odzrkadlili vo výchovno-vzdelávacom procese. 

5. Materál Výchovný program CVČ bol RŠ schválený bez pripomienok. 

6. Predsedníčka RŠ predstavila plán zasadnutí RŠ počas aktuálneho školského roka 

2019/2020. Plánovené sú tri stretnutia. Nasledujúce stretnutie by sa malo uskutočniť 

v marci roku 2020, prípadne podľa aktuálnej potreby aj mimo stanoveného termínu.   

7. Predsedníčka RŠ vyzvala prítomných na diskusiu. Zo strany členov RŠ neboli žiadne 

pripomienky.  



8. Predsednička RŠ p. Šimoňáková poďakovala p. riaditeľke za prezentáciu správ a 

prítomným členom RŠ za účasť na stretnútí.  

Na záver p. riaditeľka pozvala prítomných na prehliadku priestorov školy a tried. Členovia RŠ 

si prezreli uspešné renovácie sociálnych zariadený na oboch poschodiach. Ďalej interiér 

niektorých tried. Nasledovala prehliadka inovovanej počítačovej učebne. Na veľkých chodbách 

sú paletové sedenia určené na relaxáciu žiakov počas prestávok a detí zo ŠKD. Chodby školy 

sú okrášlené výtvarnými realizáciami učiteľov školy. Poslednou zastávkou prehliadky bola 

žiacka kuchynka na prízemí, ktorá prešla kompletnou rekonštrukciou a teraz spĺňa vysoké 

materiálovo-technické požiadavky na kuchyňu doplnené o vkusné dizajnové riešenie.   

 

Uznesenie: 

1. RŠ vyjadruje spokojnosť so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti na školský rok 

2018/2019 a odporúča ju na schválenie zriaďovateľovi. 

2. RŠ vyjadruje spokojnosť s IŠkVP. 

3. RŠ vyjadruje spokojnosť s Výchovným programom CVČ. 

4. RŠ berie na vedomie Plán zasadnutí na školský rok 2018/2019. 

5. Za zapisovateľku bola zvolená p. Miroslava Česanková. 

 

 

Zapísala:  Miroslava Česanková   

   

Zápisnicu schválila:  Mgr. Daniela  Šimoňáková   

    


